




New Life for your  
Packaging Machines




 **REVOTEC** is the unification of two Companies operating in the Bologna area which have a long experience in providing Services for Automatic Machinery Builders. This guarantees the professionalism gained in years of collaboration with the most important companies of the industry.

**REVOTEC** is part of a Group which has more than 240 employees and a turnover of over 25 Million Euros, making this new reality extremely solid and reliable for every new project or orders received. Professionalism, determination and flexibility are the pillars of Revotec's activity.

#### **WE ARE SPECIALISED IN OVERHAULING OF AUTOMATIC PACKAGING MACHINES.**

We provide technical advice, analysis and production in accordance with the highest quality standards. Each progress stage of the project is carefully examined and monitored in order to guarantee our customers' full satisfaction as regards required results.

Thanks to our membership in a company network, we are able to manage turnkey projects providing a completely overhauled machine on mechanical, electrical and automation level. We guarantee documentation, risks analysis and international after sales assistance for all our products. Our teams of qualified technicians care for each stage of the production process, from the engineering phase to the final realization, working closely with our customers.

 **REVOTEC** ist die Vereinigung zweier Firmen aus der Umgebung von Bologna, die umfangreiche Erfahrung bei der Unterstützung von Herstellern automatischer Maschinen gesammelt haben. Dies garantiert eine Professionalität die durch jahrelange Zusammenarbeit mit den wichtigsten Gesellschaften dieses Industriezweigs gewonnen wurde.

**REVOTEC** ist Teil einer Gruppe die mehr als 240 Mitarbeiter hat und einen Umsatz von über 25 Millionen Euro erreicht, was dieser neuen Realität eine solide und zuverlässige Grundlage für jedes neue Projekt oder jeden Auftrag gibt. Professionalität, Entschlossenheit und Flexibilität sind die Pfeiler von Revotec.

#### **WIR SIND AUF DIE ÜBERHOLUNG VON AUTOMATISCHEN VERPACKUNGSMASCHINEN SPEZIALISIERT.**

Wir liefern Beratung, Analysen und Ausführung zu höchsten Qualitätsstandards. Jede Phase des Projektfortschritts wird aufmerksam bewertet und kontrolliert, um dem Kunden volle Zufriedenheit mit dem gewünschten Ergebnis zu garantieren.

Dank unserer Eingliederung in ein Firmennetzwerk sind wir in der Lage schlüsselfertige Projekte auszuführen und eine komplett überholte Maschine zu liefern, sowohl mechanisch, elektrisch als auch von der Automatisierungsseite. Wir garantieren für alle unsere Produkte die Dokumentation, Risikoanalyse und den Kundendienst auf internationaler Ebene. Wir haben eine Mannschaft von Fachtechnikern für jede Phase des Produktionsprozesses, von der Projektierung bis zum Endergebnis, die in der Lage sind eng mit dem Kunden zusammenzuarbeiten.



## Our Services

- 🌀 **Complete Overhaul**
- 🌀 **Partial Overhaul**
- 🌀 **Software and Electrical Upgrade**
- 🌀 **Maintenance**
- 🌀 **Technical Assistance**  
during the relocation of machines and production lines

## Unsere Stärken

- 🌀 **Komplette Überholung**
- 🌀 **Teilüberholung**
- 🌀 **Software und elektrische Upgrades**
- 🌀 **Instandhaltung**
- 🌀 **Technische Unterstützung**  
bei der Versetzung von Maschinen und Produktionslinien



## Packaging machines

- 🌀 **Chocolate**
- 🌀 **Candies & Gums**
- 🌀 **Bars**
- 🌀 **Powder**
- 🌀 **Snack / Biscuits**
- 🌀 **Jellies**
- 🌀 **Toffee / Caramel**

## Verpackungsmaschinen

- 🌀 **Schokolade**
- 🌀 **Bonbons und Gummis**
- 🌀 **Riegel**
- 🌀 **Pulver**
- 🌀 **Snacks / Kekes**
- 🌀 **Gelee**
- 🌀 **Toffee / Karamell**

## Our Strength

- Complete Disassembling and New Assembling of m/c
- New Control Cabinet
- FAT and SAT Procedures
- CE Certification
- Size Format by Machine Builder
- Guarantee of the Machine
- Installation and Technical Assistance
- Reasonable hourly work rates
- Sharing GANTT with Customer

## Unsere Stärken

- Komplette De- und Neumontage der Maschine*
- Neuer Schaltschrank*
- FAT und SAT Verfahren*
- CE Zertifizierung und Risikoanalyse*
- Formateile v. Maschinenhersteller*
- Maschinengarantie*
- Installation und technische Hilfe*
- Vernünftige Stundentarife*
- GANTT- Koordination mit Kunde*



**REVOTEC**  
evolution technology

[www.revotec.it](http://www.revotec.it)

Via XXV Aprile 1945, 18  
San Giorgio di Piano  
/ Bologna / 40016 Italy  
Tel. +39 051 861054  
info@revotec.it

[www.revotec.it](http://www.revotec.it)

